
法兰铸钢过滤器 塘沽阀门 天津阀门

产品名称 法兰铸钢过滤器 塘沽阀门 天津阀门

公司名称 天津沃得斯阀门有限公司

价格 100.00/套

规格参数 原理:加压过滤
用途:固液分离
样式:y型

公司地址 天津市滨海新区塘沽迎宾大道1988号1号楼-1007

联系电话  13612123657

产品详情

原理 加压过滤 用途 固液分离
样式 y型 性能 精密过滤
适用对象 水 适用对象性质 其他
滤料类型 铝网 品牌 沃得斯
型号 齐全 有效过滤面积 2（m2）
主体材质 不锈钢 适用范围 化工、石油、轻工、食品

、选矿、水处理、冶金
产品类型 全新 DN 50-1200
外形尺寸 200（mm） 设备重量 10/16（Kg）
天津沃得斯阀门有限公司坐落在天津市滨海新区，距天津港码头仅3公里，交通十分便利。天津沃得

斯阀门有限公司是集设计开发、 生产、 安装、 销售、 服务为一体的专业化阀门制造企业。
主导产品有：中线蝶阀、法兰蝶阀、金属蝶阀、闸阀、止回阀、 水力控制阀、 微阻缓闭止回阀、

多功能水泵控制阀等系列产品。同时还生产不同材质、 压力、 规格、 驱动方式的调节阀、
减压阀等系列产品， 现有50多个系列， 1200多个品种。 年生产制造能力达6000吨以上。

产品覆盖全国各地，并远销欧美等国家， 广泛用于给排水、 电力、 石化、 冶金等行业。
产品匠心独运， 质优价宜， 声誉美扬， 颇受用户信赖。 天津沃得斯阀门有限公司拥有精良大、中
型机加工设备178台/套和从国外引进的检验试验设备32台/套。产品设计新颖，结构先进，工艺精湛
，制作精良，检测手段完备，并已通过挪威船级社iso9001国际质量体系认证，在严格的质保体系和
企业管理体系的有序控制下，企业已达到较高的设计开发、制造、检验试验水平。企业诚奉"以人为
本，相互依存"的人文理论，以此塑造独特的企业文化底蕴，增强企业市场竞争力和企业发展后劲，
以全新的理念精心铸就，不断演绎出与众不同的"沃得斯"佳作，实施精品战略，创意品牌效益，以更
求实的精神、更优质的产品、更完善的服务奉献给用户。 tianjin worlds valve ltd. is located at tian jin bin
hai where is only 3 kilometers away from tianjin xingang port,tianjin worlds valve ltd. is a specialized manufacture

enterprise that focuses producing, installing, sale and service. the main products include center line butterfly
valve, flanged butterfly valve, metal butterfly valve, check valve, gate valve, waterpower control valve,

microresistance slow close check valve, multi-function pump control valve and their series products. moreover,
we can produce control valve and pressure reducing valve that are different materials, pressures, specifications,



actuation ways. our products include more than 50 serials and 1200 species, and the annual production output is
more than 8.000 metric tons. worlds valves have been selling well all over china and exporting to europe, america

and other countries and areas, which are used widely in water supply and drainage, electric power, petrol
chemical industry, metallurgy and other trades. our products are quite creative, good quality, cheap price and

excellent credit, so customers trust our products. worlds has advanced technicians and engineers and has a lot of
large and middle machines including 178 sets of manufacturing equipments and 32 sets of performance testing

equipments importing from overseas. our products have original design, exquisite technique, perfect manufacture
and complete testing ways. it has passed iso 9001 international quality system certification of dnv.worlds must

supply best products and service for all customers.

y型过滤器名称：y型过滤器 型号：gl41-10/16
公称通径：dn40-dn600 设计标准：

公称压力：pn10/16 结构长度：
适用介质：水、油、气等 阀体法兰标准：gb/t9113.1-2000
适用温度：-10°c-150°c 试验检验标:gb/t13927-1992

主要连接尺寸及重量 outline dimensions and connections and weight
dn(mm) l h d d1 d2

pn10 pn16 pn10 pn16 pn10 pn16
40 200 114 150 150 110 110 4-18 4-18
50 230 124 165 165 125 125 4-18 4-18
65 290 139 185 185 145 145 4-18 4-18
80 310 187 200 200 160 160 4-18 8-18

100 350 199 220 220 180 180 8-18 8-18
125 400 240 250 250 210 210 8-18 8-18
150 480 264 285 285 240 240 8-22 8-22
200 600 311 340 340 295 295 8-22 12-22
250 622 385 395 405 350 355 12-22 12-26
300 698 452 445 460 400 410 12-22 12-26
350 787 520 505 520 460 470 16-22 16-26
400 914 630 565 580 515 525 16-26 16-30
450 978 720 615 640 565 585 20-26 20-30
500 978 850 670 715 620 650 20-26 20-33
600 1295 980 780 840 725 770 20-30 30-36
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